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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ZÁŘÍ 2024  

 
 

 

 
Termín jednání: ÚTERÝ 10. 9. 2024 
 

Místo jednání:         Retro Cafe Jihlava, Znojemská 58 

Začátek jednání:                  16:00 
  
Konec jednání:                    19:30 
 
Přítomni: Michal Pazderník, Lukáš Dolejš,  Lucie Predajňová, Tomáš Rosecký, Štěpán 

Vyskočil 
 
Omluveni:  Kamil Vraspír 
 
Sekretáři:  Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 

 
 
 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání              Pazderník 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                      Pazderník 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů     Pazderník 
4) Zpráva o čerpání rozpočtu 2023       Matyáš, Dufková 
5) Regionální rozvojové plány a projekty      Matyáš, Dufková 
6) Informace z jednotlivých komisí, doplnění komisí o další členy   předsedové komisí 

i. LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK 
ii. Vyhodnocení školení sekretářů a VD 
iii. Statuty a jednací řády odborných komisí 
iv. Termíny a program společných jednání RVV (LK, KMM) s oddíly         

7) KCTM Vysočina a Jižní Čechy       Dolejš, Pazderník 
8) Informace z  CE VV         Dolejš 
9) Ostatní 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Michal Pazderník, hejtman Kraje Vysočina, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV a představil 
nového člena VV Štěpána Vyskočila. Novému členu VV byla během diskuse široce nastíněna situace a práce 
v našem regionu. VV schválil předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Michal Pazderník navrhl a jmenoval Štěpána Vyskočila ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí. 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Michal Pazderník spolu s Jiřím Matyášem podrobně prošel Zápis ze srpnového jednání RVV a proběhla kontrola 
plnění zadaných úkolů: 

Úkol 06/2024 01: Prověřit částku 9857,-- z rozpočtové položky 518/5 – akademie automatizace Power Automate  

     Termín:  posunuto do 8. 10. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

Úkol 06/2024 07: Zajistit branky 120x90 pro oddíl TJ CHS Chotěboř a Pitbuls Vlachovo Březí (2x2branky) 

     Termín: posunuto do 30. 9. 2024 

     Zodpovídá: Michal Pazderník 

 

Úkol 06/2024 08: Zaměřit SH Chotěboř, SH Vlachovo Březí, SH Třeboň – na 3+1, SH ZŠ Dukelská ČB a SH 
Humpolec (upraven termín) 

     Termín: posunuto do 30. 9. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

Proběhla diskuse ohledně ověřování SH a přítomní se domluvili na společných návštěvách jednotlivých SH. 
Michal Pazderník informoval, že branky jsou již objednány a budou dodány přímo na adresy SH (toto bylo 
prověřeno v rámci školení sekretářů). 

 
               

4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 2024 

Členům byl předložen písemný materiál – podrobné  čerpání rozpočtu za 1 - 9/2024.  

Nad jednotlivými částkami rozpočtu byla vedena diskuse a Štěpán Vyskočil byl podrobně seznámen 
s naplánovanými regionálními projekty.  

 

Úkol 09/2024 01: Zjistit ceny pohárů pro regionální soutěže (6 sad, z toho 1 velká sada pro 5 účastníků) 

     Termín: 30. 9. 2024 

     Zodpovídá: Petra Dufková 

 

5) RPRR, DPRR A REGIONÁLNÍ PROJEKTY 

Jiří Matyáš přítomné podrobně seznámil s jednotlivými rozvojovými plány a projekty, které byly dle připomínek 
zpracovány a odeslány. Projekty PP2A a PP2B budou vypsány do konce září a informace zaslány na jednotlivé 
oddíly našeho regionu. 
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6) INFORMACE Z JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ; DOPLNĚNÍ KOMISÍ O DALŠÍ ČLENY 

i) LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK  

LK – Michal Pazderník a Petra Dufková informovali o změnách termínů, o které zatím bylo oddíly požádáno. 
Michal Pazderník navrhl a představil členy LK: Jiří Tlustý, Jan Koutník 

                                     

KRD – Jiří Matyáš představil nového předsedu KRD Štěpána Vyskočila, dále hovořil o proběhlém školení 
stávajících rozhodčích v Jindřichově Hradci a dalších přípravách seminářů. Informoval o připravených a 
vypsaných termínech školení rozhodčích. Diskutovalo se také o oblečení pro rozhodčí.  

Byli navrženi a představeni členi KRD: Michal Pazderník, Filip Novák, Petr Stejskal, Kamil Vraspír, Jan Dušek. 

 

KMM – Lucie Predajňová hovořila o nutnosti zajištění dalšího člena KMM z Vysočiny, dále navrhla a představila 
členy KMM: Jan Knězů, Matyáš Reichel, Andrea Doležalová, Jan Novotný.  

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o připravované schůzce komise, která proběhne na konci září, dále navrhl a 
představil členy KRR: Jakub Šmíd, Jiří Kratochvíl, Michal Hanzlík (člen z Vysočiny stále chybí). 

 

KPS – Kamil Vraspír nebyl na jednání přítomen.  

 

KŽF – Tomáš Rosecký navrhl a představil členy KŽF: Komenda Roman, Denisa Kolářová, Martin Hrubec, Barbora 
Čížková. 

 

DK – Petra Dufková navrhla a představila členy DK: Předseda DK – Jiří Dufek, členové: Pavel Urbánek, Filip 
Dvořák. 

 

Po představení jednotlivých členů proběhl hlasování. 

 

HLASOVÁNÍ: 

PRO:   5             PROTI:  0              ZDRZEL SE :   0 

 

VV schválil členy jednotlivých komisí. 

 

Úkol 09/2024 02: Zadat členy jednotlivých komisí na webové stránky. 

     Termín: 30. 9. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Matyáš 

ii) Vyhodnocení školení sekretářů a VD 

 

Petra Dufková pohovořila o proběhlých školení sekretářů, kdy bylo ze 43 sekretářů osobně přítomno 37 sekretářů. 
S ostatními sekretáři bude školení doplněno při osobním jednání do konce září. Dále spolu s Michalem 
Pazderníkem hovořili o faktických připomínkách: 

- Výsledky 0:0 u soutěží 3+1 
- Doklad za členský příspěvek – možnost použití do dotací 
- Úprava předpisů ohledně střídání stran 
- Pro oddíly notifikace na hlášenky 

 

Úkol 09/2024 03: Poslat na jednotlivé oddíly informaci o zápisech výsledků zápasů 3+1 do FISu, které budou 
vždy 0:0 

     Termín: 30. 9. 2024 

     Zodpovídá: Petra Dufková 
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iii) Statuty a jednací řády odborných komisí 

Proběhla diskuse ohledně zpracování jednotlivých Statutů komisí a zpracování jednacích řádů.  

 

Úkol 09/2024 04: Připravit Statuty a jednací řády jednotlivých komisí. 

     Termín: 18. 9. 2024 

     Zodpovídá: Matyáš, Dufková 

 

Úkol 09/2024 05: Vyjádření předsedů komisí k připraveným Statutům a Jednacím řádům. 

     Termín: 25. 9. 2024 

     Zodpovídá: Matyáš, Dufková 

 

iv)  Termíny a program společných jednání RVV (LK, KMM) s oddíly      

Proběhla živá diskuse ohledně připravovaného setkání RVV, LK a KMM s oddíly. Termín setkání je naplánovaný 
na úterý 19. 11. 2024 od 19:00, jednání proběhne on-line. Další takovéto setkání, které se bude týkat převážně 
přípravy nové sezony je naplánované na úterý 18. 2. 2025. 

 

Úkol 09/2024 06: Připravit témata pro společné setkání VV s oddíly. 

     Termín: 29. 10. 2024 

     Zodpovídá: členové VV 

 

Úkol 09/2024 07: Připravit sběrný formulář pro témata jednání. 

     Termín: 25. 9. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

7) KCTM – VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Lukáš Dolejš hovořil o připravovaném vyúčtování dotačních programů, dále se hovořilo o trenérském vedení 
jednotlivých krajských reprezentací. 

Dívky dále bude trénovat Martin Hrubec – dívky získali na ODM v Českých Budějovicích 3. místo a byly oceněny 
na slavnostním jednání na KÚ. O dalších trenérech se hovořilo a čeká se na jejich postoje. 

 

Vysočina – Michal Pazderník také hovořil o proběhlých jednání s trenéry krajských reprezentací. Hlavním 
trenérem krajské reprezentace dívek Vysočiny bude Tomáš Rosecký. O dalších trenérech se hovořilo a čeká se 
na jejich vyjádření. 

 

8) JEDNÁNÍ CE VV 

Lukáš Dolejš podrobně informoval o proběhlém jednání VV, kde byla projednávána tato témata: představení 
nového předsedy ORK; jednotlivé komise ČF; MS žen 2025; Finále poháru ve Zlíně; členské poplatky; IFF; 
program PP3 – za náš region přijat dodatečně oddíl SK Jihlava; přihlášky družstev do soutěží, kdy došlo 
k pozitivnímu nárůstu ženských týmů. 

 

9) OSTATNÍ 

Bez námětů k projednání. 

 
Jednání ukončeno v 19:30. Další jednání proběhne 8. 10. 2024 ve Veselí nad Lužnicí. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková  
Ověřil: Štěpán Vyskočil, jmenovaný ověřovatel 


